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Abstract (en)
The motor suspension has an air grille (1) with radially extending braces (3) and grille rings (2) that are positioned coaxially to each other and are
connected to each other by the radially extending braces. The number of the braces and diameter of the braces is varied with regard to reduction
of acoustic noises and/or natural resonances of the motor suspension for adjustment of the vibration behavior of the fan. Each brace have a radial
outer end (9) that is fastened to the outer support ring (10). An independent claim is included for method involves for manufacturing ventilation grille
for motor suspension.

Abstract (de)
Die Motoraufhängung für Ventilatoren hat ein Lüftungsgitter (1), das mit radial verlaufenden Streben (3) versehen ist, mit denen koaxial
zueinanderliegende Gitterringe (2) miteinander verbunden werden. Zur Anpassung der Motoraufhängung an das Schwingverhalten des
Ventilators wird die Zahl und/oder der Durchmesser der Streben (3) im Hinblick auf eine Reduzierung der akustischen Geräusche und/oder der
Eigenresonanzen der Motoraufhängung variiert. Das Lüftungsgitter (1) weist im Axialschnitt eine gewölbte Form auf.
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